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Írásbeli kérdés

Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére
Helyben

Tisztelt Elnök Asszony !

„Mennyi pénz lesz összesen 2009-ben népegészségügyi programra?” címmel a Házszabály
91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani Dr . Székely Tamás miniszter úrhoz . A kérdésrea
választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!

A polgári kormány által 2001-ben elindított Egészséges Nemzetért Népegészségügyi Program

- melyet a rákövetkező években többféle elnevezéssel is illettek — pénzforrásai elégtelenek, a

program mára lassan ellehetetlenül. A szakmai háttér gyenge, a szervezetrendszere szétesett ,

nincs interszektoriális kormányzati szintű támogatása, nem érvényesül politikai akarat a

megvalósítására . A program mára csak a retorika szintjén létezik . A jövő évi költségvetés

egészségügyi fejezetében mindössze 800 millió Ft-ot szánnak a népegészségügyi progra m

feladatainak végrehajtására .

Tisztelt Miniszter Úr!

• Mire elég Ön szerint az Egészségügyi Minisztérium költségvetési fejezetébe n

népegészségügyi programra szánt 800 millió Ft?

• Mekkora összeget szánnak összesen a népegészségügyi program feladataira a 2009-e s

esztendőben?

Várom megtisztelő válaszát.

Budapest, 2008 . december 18 .

Dr. M'! ola István
Fidesz - Ma ar Polgári Szövetség


	page 1

